
 

 

Beslutningsreferat den 13. juni 2024 kl. 17.30 

 
Deltagere : Torben Vesterholm, Michael Jørgensen, Jytte Jensen, Dorte Mikkelsen,  

   Eivin Christensen   
Afbud: :  Tobias Knudsen og Lasse Frandsen  

Sekretær :  Jytte Jensen  
Næste møde :   Næste bestyrelsesmøde, den 18. august 2024 kl. 12.30 hos  

    Eivin Christensen, Tåsingevej. 
 

1. Siden sidst   

Bestyrelsen har haft indledende drøftelse med Kronhuse (Milton) og Haderslev Kommune om, at 
Kronhuse fremover bliver medlem af Ø-Kvarterets Grundejerforening.  

 
Skiltning og pullerter på Ærøvej og Lyøvej er stadig ikke på plads.  Eivin Christensen meddeler 

dette til Jesper Henriksen, Øsby Entreprenør og Kloakservice. 
 

2. Økonomi 
Kasseren meddeler  

• Regnskab og kassebeholdning stemmer overens. 

• Alle regninger til dato er betalt. 
• Der er udbetalt honorar til bestyrelsen. 

• Der er i øjeblikket 1, der endnu ikke har betalt kontingent for 2024. 

 
3. Status på udvalg (Fjernvarme, Hjemmeside, Asfalt og Grønne områder)   

 
Fjernvarme i Ø-kvarterets Grundejerforening 

• Delaflevering – Langelandsvej afholdt den 11. juni – ingen bemærkninger.  
 

Hjemmeside 
• Arbejdet er fortsat i gang. Der har dog været problemer med den nuværende hjemmeside 

og de medlemmers e-mail, der har en oekgnet.dk - mail. Vi opfordrer de medlemmer, der 
har en oekgnet.dk - mail at få oprettet en ny mailadresse hos andre udbyder – som f.eks. 

gmail, outlook-mail, yahoo-mail eller andre inden udgangen af 2024. Dette skal ses i lyset 

af, at oekgnet.dk-mail udfases formentlig allerede næste år. 
 

Asfalt:  
• Intet 

 
Grønne områder 

• Der udsendes snarest udbudsmateriale til de grønne områder. 

• Provas – Pumpehus – ved Thurøvej – hvem får vi til at gøre det færdigt? Provas, SLA og 
Haderslev Kommune indkaldes med henblik på at få området gjort færdigt. 

 

4. Post til foreningen – af generel betydning for alle i ØKG besvares under Post til 
foreningen. Øvrige mails referatføres ikke, men besvares direkte af en fra bestyrelsen.  

 
- Tonny Møller Nielsen, har forespurgt om mulighed for bålplads på Tåsingevej – stikvej – 

lige numre. Bestyrelsen har drøftet henvendelsen, og kan desværre ikke godkende en 
permanent bålplads. Årsagen til det er brandfare og røggener. Bestyrelsen opfordrer 

beboerne fra Tåsingevej til at tage kontakt til spejderne på Lundingvej for at kunne 
benytte deres bålplads.  
 

- Vores beslutning – der sendes svar til Tonny Møller Nielsen. 
 

 

5. Opgaver – årshjulet 
Intet 

 

6. Eventuelt  
Intet 

  
7. Næste møde Bestyrelsesmøde den 18. august 2024 kl. 12.30 hos Eivin Christensen. 


